
PROTOKÓŁ 

obrad XXVI nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 26 listopada 2020 r. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11.00 

Zakończenie obrad o godz. 11.50 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Radni obecni - 13 

Radni nieobecni – 2 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XXVI sesji 

nadzwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

Powitał wszystkich uczestników. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie 

prawomocności obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

4. Zamknięcie obrad 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) określenia wysokości stawek od nieruchomości 

Burmistrz Krzysztof Szulborski – zgodnie z Obwieszczeniem Ministra Finansów w 

projekcie uchwały proponuje się wzrost stawek podatku od nieruchomości w stosunku 

do roku 2020 o 3,9 % z wyjątkiem stawek gruntów i budynków związanych z 

prowadzeniem działalności gospodarczej, które proponuję się zostawić na poziomie 

2020 r. 



Przedstawiono także symulację wysokości poszczególnych podatków dla ościennych 

gmin, z której wynik, że gmina Miłakowo ma jedne z najniższych stawek podatków w 

okolicy. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – uzupełniła wypowiedź Burmistrza Miłakowa 

przedstawiając poszczególne stawki podatku od nieruchomości. 

/Do obrad XXVI sesji nadzwyczajnej dołączył radny Mirosław Stryjek./ 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Radny Andrzej Nagraba złożył formalny wniosek o pozostawienie stawek podatku 

od nieruchomości na poziomie roku obecnego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Pani Hanna Walczyk zapytała o wysokość 

wpływu środków do budżetu z tytułu podwyższenia podatku od nieruchomości. 

Skarbnik Gminy Pani Anna Maśnik – wpływ do przyszłorocznego budżetu 

wyniósłby w granicy 20 tys. zł. 

Radna Aneta Machnyk wzrost stawek podatku jest zasadny, ale należałoby 

zastanowić się czy podatek podwyższamy dla wszystkich czy pozostawiamy na 

obecnym poziomie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ze względu na brak pytań, poddał pod głosowanie 

wniosek formalny Wiceprzewodniczącego Rady Pana Andrzeja Nagraby o 

pozostawienie wszystkich stawek podatku od nieruchomości na poziomie roku 2020. 

„Za” wnioskiem radnego Andrzeja Nagraby głosowało 9 radnych, „przeciw” 0, 

„wstrzymało się” 3 radnych. 

Przewodniczący Rady w związku z powyższym odczytał projekt uchwały, po czym 

poddał go pod głosowanie. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 2 radnych, „przeciw” 8, „wstrzymał się” 1 radny. 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 2 do protokołu 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy 

Miłakowo na 2020 r. nie została przyjęta. 

4. Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XXVI sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 



Protokołowała      Przewodniczył 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

(-) Izabela Stryjek (-)     Michał Boczulak 


